

Canada Day the COVID Way

Although this year's Canada Day will not look like that of past years, the Canada Day committee is organizing a drive by celebration and we need your help. We are asking that all residents decorate their entrance ways and/or lawns Canadian symbols (Flag/ maple leaf/ Mountie etc.) and red and white.

As July 1st approaches, it will be fun for neighbours and friends to walk, bike and drive around admiring the various displays. We also invite our summer residents to decorate their boats, docks and swimming rafts to spread the Canada Day cheer along the waterway.

Heritage Canada has always been a huge supporter of our event and the committee will be forwarding some photos to them in recognition of their continued support and our municipality's commitment to Canada Day celebrations.

Please pass this message on to whoever you feel would like to participate.

The Canada Day Committee

Fête du Canada

Nous avons besoin de votre participation. Nous demandons à tous les résidents de décorer leurs entrées et / ou pelouses avec des symboles canadiens (drapeau / feuille d'érable / gendarme, etc.).

À l'approche du 1er juillet, il sera amusant de faire une randonnée par vélo, à pied ou en voiture pour admirer les terrains et les entrées de nos voisins. Nous invitons également nos résidents saisonniers à décorer leurs bateaux, quais et radeaux de natation pour répandre la joie de la fête du Canada le long de la voie navigable.

Héritage Canada a toujours été un grand partisan de notre événement et le comité leur fera parvenir des photos en reconnaissance de leur soutien continu et de l'engagement de notre municipalité envers les célébrations de la fête du Canada.

Veuillez transmettre ce message à toute personne qui, selon vous, souhaiterait participer.